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Zomervakantie.  
 
Even uitrusten en bijkomen van een turbulent leven waarin wij van alles en nog wat meemaken en 
vaak alle zeilen moeten bijzetten om alles in kannen en kruiken te krijgen. En dan…eindelijk vakantie. 
Een tijd om tot rust te komen. Een tijd om na te denken. Een tijd van bezinning.  
Zomervakantie wordt, door het rustig aandoen, ook wel komkommertijd genoemd. Er valt immers 
niet veel te melden, omdat er weinig gebeurd. Maar is dat wel zo? Valt er niks te melden? 
 
Hitterecords zijn verbroken en neerslag viel er in overvloed. Neerslag, hagelstenen zo groot als een 
tennisbal. Toevallig zagen wij afgelopen week een vrachtauto rijden met als vracht “beschadigde 
auto’s uit het “ramp”gebied. Het zal je maar gebeuren…. 
 
Het zal je maar gebeuren. Alles kwijt raken door een brand. Door de droogte kunnen er spontaan 
bosbranden ontstaan, met alle mogelijke gevolgen. Mensen die in een klap alles kwijt zijn; huis en 
haard.  
 
Zoveel mensen gekweld door de op hol geslagen natuur. Al dan niet door mensen veroorzaakt.  
En waar blijven nu de geldinzamelacties?  
 
Waar is de aandacht voor de vluchtelingen die omkomen op zee? Veel te veel mensen op veel te 
kleine bootjes, die nog geeneens zeewaardig zijn. Mensen op zoek naar geluk. Mensen op zoek naar 
een beter bestaan… 
 
En wij, wij staan erbij en kijken ernaar. En wat kunnen wij doen?  
Wij kunnen ons beste beentje voor blijven zetten. Met z’n allen de schouders zetten onder de zaken 
waar wij wel wat aan kunnen doen; waar wij wel invloed op uit kunnen oefenen. Dat begint in het 
klein in ons gezin, in onze kerkelijke gemeente, in ons dorp en in onze gemeente. En dat positieve 
kan uitvloeien naar de provincie en naar de het landelijke, naar Europa en naar de wereld! 
 
Maar wij beginnen uiteraard bij het begin. Wij informeren u over het reilen en zeilen in onze mooie 
gemeente Buren. Want via deze nieuwsbrief willen wij u graag op de hoogte houden.  
 
“Samen zijn wij Buren”. 
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Uit de fractie: Peter van Dijk 

Vissen. Heeft u dat wel eens gedaan? Ik wel, 
één keer als kleine jongen. Een hele dag op 
pad geweest. Er werd slechts één vis 
gevangen, door mijn grote broer, en die werd 
tot overmaat van ramp ook weer teruggezet in 
het water waar die vandaan kwam.  
Vissen? Nee aan mij niet besteed. 
 
Maar spreekwoordelijk kunnen wij natuurlijk 
ook vissen vangen. CDA Buren wil graag 
“mensen vissen”. Een mooi verhaal uit mijn 
jeugdbijbel van vroeger gaat hier ook over. 
Jezus die tegen vissers zegt dat als zij Hem 
zullen volgen zij vissers van mensen mogen 
worden. En wij, volgelingen van Jezus, mogen 
die taak voortzetten. En dat mogen wij doen 
op velerlei manieren. Naar de lessen van Jezus 
handelen en deze lessen ook doorgeven. 
 
Dat proberen wij als fractie van CDA Buren 
ook te doen. Alle onderwerpen die bij ons de 
revue passeren proberen wij te toetsen aan de 
vier pijlers die voor het CDA het fundament 
vormen voor een te nemen standpunt. 
 
De vier pijlers zijn: 
Gespreide verantwoordelijkheid 
Solidariteit (betrokken zijn naar elkaar) 
Publieke gerechtigheid (eerlijk op alle lagen) 
Rentmeesterschap 
 
Nu is het voor een kleine fractie best moeilijk 
om alle onderwerpen goed te toetsen op deze 
vier punten. Als raadslid willen wij graag met 
alle betrokkenen in gesprek gaan om de 
standpunten en bevindingen van iedereen 
helder te krijgen. De uitkomsten van deze 
gesprekken worden naast elkaar gelegd, 
worden getoetst aan de bovenstaande pijlers. 
De beeldvormende raad speelt hierbij een 
belangrijke rol. Vragen kunnen worden 

gesteld en fracties kunnen hun standpunten al 
met elkaar uitwisselen. Tijdens de 
oordeelsvormende raadsvergadering worden 
de standpunten van de fracties met elkaar 
gedeeld, er wordt geluisterd naar de 
dienstdoende portefeuillehouder en of de 
ambtenaar en er is plaats voor een debat.  
Tijdens de besluitvormende raadsvergadering 
kunnen nog nieuwe zienswijzen worden 
gedeeld met elkaar en wordt er een besluit 
genomen. 
 
U begrijpt dat dit veel voorbereiding kost. 
Daarom zijn wij op zoek naar nieuwe leden 
voor onze mooie plaatselijke partij en bovenal 
zijn wij op zoek naar twee nieuwe 
burgerraadsleden. Recent is er besloten dat 
iedere partij drie burgerraadsleden mag 
hebben. Dit om het werk voor de fractie te 
verlichten en beter te kunnen verdelen. 
 
Daar komt bij dat wij naar de toekomst willen 
kijken. In maart 2026 zullen er weer nieuwe 
gemeenteraadsverkiezingen zijn. En omdat 
CDA Buren wil inzetten op een groei van het 
aantal zetels zullen er mensen moeten 
worden opgeleid om het werk als raadslid en 
burgerraadslid te kunnen uitvoeren. Hoe mooi 
zou het zijn als er jongere leden voor CDA 
Buren kunnen worden geworven, als 
burgerraadslid in aanraking kunnen komen 
met het werk van de gemeenteraad, om 
vervolgens door te kunnen schuiven als 
raadslid.  
 
Daarom willen wij een verzoek op u doen om 
met ons mee op zoek te gaan naar nieuwe 
leden en mogelijk nieuwe burgerraadsleden. 
Wij kunnen dit niet alleen. Wij hebben daarbij 
uw hulp nodig. 
Want Samen zijn wij Buren 
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Uit het bestuur: Wout Oskam 

Geachte CDA leden en CDA belangstellenden, 
 
Het is vandaag 24 juli op het moment dat ik 
deze bijdrage voor onze nieuwsbrief schrijf, 
enige tijd nadat het kabinet Rutte gevallen is 
en 4 maanden na de PS verkiezingen van 15 
maart. Tijdens deze verkiezingen waren mijn 
vrouw en ik langere tijd in Australië voor een 
rondreis en familie bezoek. Ik heb de politieke 
aardverschuiving dus pas later echt tot me 
door laten dringen. Dit met verbijstering!  
 
Graag wil ik een analyse geven in deze 
nieuwsbrief hoe het zo ver heeft kunnen 
komen dat de nieuwe partij BBB, in haar korte 
tijd van bestaan, 15 maart 138 zetels heeft 
gekregen in alle Prov. Staten samen en de drie 
oude volkspartijen CDA, VVD en D66 samen 
137, met deze uitslag was de BBB ook de 
grootste fractie in de Eerste Kamer, omdat de 
nieuw gekozen Staten leden de samenstelling 
van deze Kamer bepalen. 
De BBB, de grootste fractie in alle Prov. 
Staten, mocht derhalve ook in alle provincies 
de informateur aanwijzen voor coalitie 
samenstelling (Gedeputeerden). Vandaag is de 
situatie als volgt: de BBB zit in 10 provincies in 
het college, D66 slechts in 1 provincie! De BBB 
is in staat gebleken te kunnen samenwerken 
en verbinden, want ze hebben met bijna alle 
partijen college akkoorden gesloten. 
Wat verder opvalt is dat veel gekozen BBB 
Staten- en Eerste Kamerleden voormalige 
CDA, VVD en PvdA bestuurders en politici 
waren. (net als de BBB kiezers dus). 
 
Hoe heeft het zo ver kunnen komen dat 3 van 
de vier oude volkspartijen (CDA, PvdA, D66) zo 
veel aanhang hebben verloren de afgelopen 
jaren, en de vierde volkspartij (VVD) in maart 
jongstleden ook. Deze vier partijen hebben 

dus de aansluiting bij hun achterban voor een 
groot deel verloren! Er moet iets goed mis zijn 
gegaan de afgelopen tien jaar! 
 
D66, in het bijzonder. Tjeerd de Groot, heeft 
om hun moverende redenen, samen met 
andere partijen, opiniemakers en natuur 
organisaties hard en ongenuanceerd 
ingespeeld op de agrarische sector. Dit heeft 
tot veel onbegrip, verdriet en kwaadheid 
geleid bij een heel groot deel van de 
plattelandsbevolking. Dit is de reden dat m.n. 
D66 electoraal zo veel klappen heeft gekregen 
en slechts in 1 provincie in het College zit! 
Zoals Jonker in het FD schrijft: in zulke 
regelmatige confrontaties wordt het 
wederzijdse dedain zichtbaar tussen de partij 
van het weldenkende deel der natie en de 
partij van het gezonde boerenverstand. Het is 
een culturele kloof die veel breder loopt, 
tussen de gevestigde politieke orde en een 
groot deel van de bevolking die door de BBB is 
gemobiliseerd en die een stem heeft gekregen 
in van der Plas. 
 
De oude volkspartijen zijn wellicht vergeten 
dat: Politiek is de kunst van het mogelijke! Een 
bekende uitspraak van Otto von Bismarck. 
 
Ik heb ook gekeken naar de woonplaats van 
onze huidige Tweede Kamerleden. De 
uitkomst verraste me zeer en verontruste me 
nog meer! Wat bleek? 
 
- Groningen, Flevoland, Friesland, Drenthe en 
Overijssel (allemaal vooral agrarische 
provincies) worden met 3,5 miljoen inwoners 
vertegenwoordigd door 13 TK leden! 

 
- Noord- en Zuid Holland en Utrecht worden 
met 8 miljoen inwoners vertegenwoordigd 
door 111 TK leden 
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- rekening houdend met het aantal inwoners 
heeft deze uitkomst weinig tot niets met 
evenredige vertegenwoordiging te maken, 
doch dit heeft er zeker toe bijgedragen dat 
plattelanders zich achter gesteld of niet 
gehoord voelen. Met nadruk wil ik vermelden 
dat alle wat grotere partijen voor deze 
wanverhouding aansprakelijk zijn. 
 
- immers dit maakt duidelijk dat de randstad 
(zwaar oververtegenwoordigd) beslist om het 
eenvoudig te houden hoe er geboerd moet 
worden, hoe we om moeten gaan met 
wolven, natuur, en heel veel andere zaken. Ik 
denk dat het wolvenbeleid er heel anders uit 
zou zien als de wolvenpopulatie zich vooral 
voor deed in het Haagse Bos, de duinen en het 
Vondelpark! De huidige politieke orde ziet niet 
de angst, het leed en het verdriet bij de 
bevolking in een groot deel van Drenthe en 
Oost Friesland! 
 
- wat ook niet helpt dat de 
plattelandsbevolking de politie voor een groot 
deel heeft ingeleverd voor de steden 
(randstad), de bank en pinautomaat, winkels, 
scholen, streekvervoer hebben zien 
verdwijnen. 
 
- de agrarische sector wordt geconfronteerd 
met een inconsistent stikstof beleid, waarbij 
de overheid niet gelooft in benutten 
technische innovaties, te snel en ondoordacht 
ingrijpt in mogelijkheden om plantenziekten 
te bestrijden. 
 
- al deze zaken in de huidige onzekere 
wereldorde gemakkelijk kunnen leiden tot 
voedselschaarste en veel te hoge 
voedselprijzen. Ik mis de nuances, constructief 
overleg met alle partijen en dan vervolgens de 
milieu problemen en lasten eerlijker verdelen 
over ALLE sectoren. Benut bovenal de 

politieke en technische expertise om 
voedselschaarste te voorkomen. 
 
- is het niet hoog tijd en broodnodig dat de 
politiek een begin maakt met het invoeren van 
een kiesdrempel (1) en beslist dat een zich 
afsplitsend kamerlid zijn zetel moet inleveren 
(2). Het FD vandaag: met zoveel partijen is de 
Kamer een kakofonie van monologen! Meer-
of veelstemmigheid heeft alleen zin als er ook 
echt geluisterd wordt, welnu geen minister of 
kamerlid kan het opbrengen om echt te 
luisteren naar 20? fracties. Het kost u als 
weldenkende lezer en mij weinig moeite om 
10 partijen aan te wijzen welke niets hebben 
toegevoegd! 
 
Het succes van de BBB?  
Je kunt het ook omdraaien, wat heeft de rest 
verkeerd gedaan? Het optreden van de Groot 
(D66) en veel andere politici heeft de BBB veel 
stemmen opgeleverd, aldus een mede-
oprichter van de BBB onlangs in de Tijd. Maar 
de BBB is vooral groot geworden omdat de 
partijen in Rutte 4, incl. ons CDA, niet 
geluisterd hebben naar hun achterban. Triest, 
maar waar! 
 
Tegelijkertijd is het de BBB wel gelukt om te 
verbinden en samen te werken, simpel door 
direct bereid te zijn verantwoordelijkheid te 
nemen en samen te willen werken met andere 
partijen. Dit is Fortuyn, Wilders, Baudet, en 
veel anderen nog nooit gelukt! 
 
De uitdagingen voor de politiek zijn veelzijdig 
en groot, ik hoop dat onze partij, het CDA, in 
staat is van alles te leren en te luisteren naar 
hun (misschien terugkerende) stemmers op 
het platteland en in de steden en straks met 
een goed programma en lijsttrekker komt. 
 
Met nadruk wil ik stellen dat ik veel respect 
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heb voor de inzet en gedrevenheid van onze 
CDA wethouder en 
(ondersteunende)raadsleden! Idem voor CDA 
gedeputeerde Drenth en CDA statenleden, 
veel van het Gelderse CDA 
verkiezingsprogramma is opgenomen in het 
College akkoord! 
 
Ik kom aan het slot van mijn bijdrage: ik ben 
vanaf mijn 21 ste jaar lid van het CDA ( eerste 
tijd CHU)! Wat ik oprecht hoop is dat het CDA 
beter gaat luisteren naar de achterban en 
meer beseft waar haar wortels liggen. Dat 
weggelopen kiezers zich weer gehoord voelen 
bij het CDA! 
Ik hoop dat ik met u een opstanding van onze 
partij mag zien. In dienst van de schepping en 
de gehele samenleving! 

P.s. Maandagavond 21 augustus hebben wij 
een bestuursvergadering van CDA afdeling 
Buren gehad! Namens het bestuur wil ik zowel 
de heer Bontenbal  alsook de heer Omtzigt 
veel sterkte wensen bij de komende 
verkiezingscampagne! 

Wout Oskam,  
Voorzitter CDA afdeling Buren (GLD) 

   

                

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 


